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Emne: Re: Ministerkommentar til henvendelse

Kære Lars Barfoed.

Tak for Deres brev af 4 november 2009

Vi er klar over, at de beregninger trafikstyrelsen har lavet er lavet i henhold til forskrifterne fra Miljøstyrelsen.

De vi sætter spørgsmål tegn ved er, at der er lavet faktiske målinger som ikke stemmer overens med 
Trafikstyrelsens beregninger, der er heller ikke taget hensyn til, hvordan det samlede støjbillede kommer til 
at se ud.

Der er idag mange borger i Karlsunde der ligger over 58 dB og vi frygter, at støjen vil stige, så det eneste vi 
ønsker er, at Trafikstyrelsen garantere at vi ikke stiger i støj, det vil sige, at støj niveauet ikke kommer over 
58 dB, det burde ikke være et problem at give os denne garanti hvis Trafikstyrelsen er så sikker på de 
beregninger de har lavet.

Hvis Trafikstyrelsen ikke kan give os en garanti må det jo skyldes at de selv er usikre på deres beregninger, 
og derved har man jo givet Folketingets Trafikudvalg forkerte oplysninger.

Vi ser frem til, at modtage en garanti fra Trafikstyrelsen

Med venlig hilsen

Flemming Molin
Formand
Sammenslutningen af Grundejerforeninger i Karlslunde (SGK)
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